
  

Драган Вранкић  

1. Питање постављено Савјету министара БиХ и Комисији за интегрисано управљање 

границом – „Уласком Републике Хрватске у Европску унију и категоризацијом 

граничних прелаза између БиХ и РХ дошло је до значајних животних проблема 

грађана који живе уз границу. Посебно се истиче проблем у Чапљини на ГП 

Дољани и МГП Габела поље. Пошто се приближава и туристичка сезона – шта ће 

предузети Савјет министара БиХ и Комисија за интегрисано управљање границом 

да се овај проблем превазиђе?“ 

2. Питање постављено Парламенту Федерације БиХ и Влади Федерације БиХ – „У 

самом доношењу Закона о припадности јавних прихода ФБиХ (2005) и његовим 

измјенама и допунама није било темељне анализе и документације, као и основа за 

доношење Закона али и његове двије измјене. Стога постављам питање који су 

били критеријуми и параметри Владе Федерације БиХ када су предлагали закон 

Парламенту Федерације БиХ (...)?'' 

 
 

 


